

Title (en)
Boiler

Title (de)
Heizkessel

Title (fr)
Chaudière

Publication
EP 0833113 A2 19980401 (DE)

Application
EP 97113621 A 19970807

Priority
DE 29616990 U 19960930

Abstract (en)

The boiler has at least one burner (3), and a container (2) with a heat exchange medium (11) chamber (10) and a combustion chamber (8). The combustion chamber has several heat conductors (13,14) inside it which lead to the heat exchange chamber. The heat conductors are exposed directly to the burner's flame (5), preferably via direct contact and or convection. The conductors may have a hollow cross-section. One (14) lot of conductors being different from the others (13), with both lots attached to each other.

Abstract (de)

Ein Heizkessel, der in einen Heizkreislauf eingebunden ist, umfaßt eine zumindest eine Flamme (5) erzeugende Brennereinrichtung (3) und einen Behälter (2) mit einer ein erhitzbares Wärmeträgermedium (11) enthaltenden Kammer (10) und einer Brennkammer (8), in deren Innenraum eine mit der das Wärmeträgermedium (11) enthaltende Kammer (10) verbundene Anzahl wärmeabführender Bauteile (13, 14) angeordnet sind. Um einen hohen Nutzungsgang der eingesetzten Wärmeenergie bei niedrigeren Herstellungs- und Kostenaufwand des Heizkessels (1) zu erreichen, sind die wärmeabführenden Bauteile (13, 14), die strömungstechnisch miteinander verbunden sind, unmittelbar dem Flammenkern (5) der Brennereinrichtung (3) ausgesetzt. <IMAGE>

IPC 1-7
F24H 1/28; F24H 1/44

IPC 8 full level
F24H 1/26 (2006.01); F24H 1/28 (2006.01); F24H 1/44 (2006.01)

CPC (source: EP)
F24H 1/26 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK FI FR IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0833113 A2 19980401; EP 0833113 A3 19980715; EP 0833113 B1 20001011; AT E196947 T1 20001015; DE 29616990 U1 19970703;
DE 59702449 D1 20001116

DOCDB simple family (application)
EP 97113621 A 19970807; AT 97113621 T 19970807; DE 29616990 U 19960930; DE 59702449 T 19970807